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Z A P I S N I K 
 

11. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE, 
 

ki je bila v sredo, 28. septembra 2016, ob 17. uri 
v Domu krajanov Stranice. 

 
 
PRISOTNI: 
- člani Občinskega sveta Občine Zreče:  

Marija Jevšenak, Jožef Košir, Mateja Pučnik, Drago Šešerko, Emilijan Fijavž, Carmen 
Merčnik, Štefan Kroneker, Špela Sovič, Žiga Obrovnik, Saša Kotnik Hren, Matej Kokol, 
mag. Ervin Gričnik, Tina Jerše Lužnik, Domen Vogelsang in Jolanda Potočnik; 

 
- predsedniki krajevnih skupnosti:  

Bojan Napotnik – predsednik sveta Krajevne skupnosti Dobrovlje, Marjan Hren – 
predsednik sveta Krajevne skupnosti Gorenje, Marija Magda Drozg – predsednica sveta 
Krajevne skupnosti Skomarje, Emilijan Fijavž – predsednika sveta Krajevne skupnosti 
Stranice in Slavko Kejžar – predsednik sveta Krajevne skupnosti Zreče; 
 

- ostali prisotni:  
Aleksandra Godec Mavhar (direktorica občinske uprave), Polona Matevžič, Sandra 
Vidmar Korošec, Štefan Posilovič, Mateja Čremošnik, Greta Boček (javni uslužbenci 
občinske uprave) in predstavniki sredstev javnega obveščanja (Novice, Novi Tednik); 

 
OPRAVIČENO ODSOTNI: 
- svetnica Aleksandra Kosevski-Kolar, predsednik sveta Krajevne skupnosti Resnik Borut 

Pačnik in predsednica Nadzornega odbora Občine Zreče Janja Pirnat. 
  

 
Enajsto redno sejo Občinskega sveta Občine Zreče je v skladu z 21. členom Poslovnika 
Občinskega sveta Občine Zreče sklical župan mag. Boris Podvršnik. Sejo je skladno s 27. 
členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Zreče vodil župan mag. Boris Podvršnik, ki je 
uvodoma ugotovil, da je na seji prisotnih 15 svetnic oziroma svetnikov, in da je Občinski svet 
Občine Zreče v skladu z 42. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Zreče, sklepčen.  
 
Uvoden pozdrav je podal predsednik sveta Krajevne skupnosti Stranice Emilijan Fijavž, saj je 
tokratna seja potekala v Domu krajanov Stranice.  
 
Člani občinskega sveta so najprej obravnavali zapisnik 10. redne seje občinskega sveta, ki je 
bila dne 11.5.2016. 
 
Obrazložitev k zapisniku 10. redne seje občinskega sveta z dne 11.5.2016 je podala Sandra 
Godec Mavhar, direktorica občinske uprave. 
 
Člani občinskega sveta na zapisnik niso imeli pripomb, zato so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi 
PROTI (15 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 
Sprejme se zapisnik 10. redne seje občinskega sveta, ki je bila dne 11.5.2016, v 
predlagani obliki. 
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Župan Občine Zreče je po sprejemu zapisnika 10. redne seje predlagal sprejem naslednjega 
dnevnega reda: 
 
1.  Predstavitev projekta »Izdelava celostne prometne strategije za Občino Zreče« 
2.  Predlog Načrta razvoja odprtega širokopasovnega omrežja elektronskih komunikacij 

naslednje generacije v občini Zreče 
3.  Predlog Lokalnega energetskega koncepta občine Zreče 
4.  Zaščita in reševanje: 

4.1 Poročilo Občinskega štaba civilne zaščite Občine Zreče za leto 2015 
4.2 Predlog Programa varstva pred naravnimi in drugimi nesrečami v Občini Zreče za obdobje 

2016-2020 

4.3 Predlog Ocene ogroženosti pred naravnimi in drugimi nesrečami v Občini Zreče 
4.4 Predlog Načrta zaščite in reševanja ob potresu na območju občine Zreče 
5.  Letno poročilo Šolskega centra Slovenske Konjice-Zreče za leto 2015 
6.  Letno poročilo Zdravstvenega doma Slovenske Konjice za leto 2015 
7.  Informaciji Komisije za negospodarske zadeve in civilno družbo v zvezi z 

obravnavanima poročiloma: 
7.1 Letno poročilo javnega zavoda Celjske lekarne za leto 2015 
7.2 Letno poročilo Območnega združenja Rdečega križa Slovenske Konjice za leto 2015 
8.  Osnutek Odloka o ustanovitvi javnega podjetja Komunala Slovenska Bistrica, podjetje 

za komunalne in druge storitve, d.o.o. – prva obravnava 
9.  Predlog Sklepa o seznanitvi z višino finančnega jamstva 

10.  Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o zazidalnem načrtu družbeno 
usmerjene blokovne gradnje »Nova Dobrava« Zreče – Mesnica Ravničan – prva in 
druga obravnava 

11.  Osnutek Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za namen ureditve 
kampa Zreče – prva obravnava 

12.  Poročilo o polletni realizaciji proračuna Občine Zreče za leto 2016 
13.  Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Zreče za 

leto 2016 – skrajšani postopek 
14.  Osnutek Odlokov o proračunu Občine Zreče za leti 2017 in 2018 – splošna razprava 
15.  Predlog Sklepa o spremembi Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine 

Zreče za leto 2016 
16.  Predlog Sklepa o ukinitvi statusa zemljišča javno dobro 
17.  Predlog Sklepa o določitvi statusa grajenega javnega dobra v lasti Občine Zreče 
18.  Predlog Akcijskega načrta za enakost spolov v Občini Zreče za obdobje 2016-2019 
19.  Imenovanja: 
19.1 Imenovanje člana v Svet javnega zavoda Celjske lekarne  
19.2 Seznanitev s prenehanjem članstva v Komisiji za negospodarske zadeve in civilno 

družbo in imenovanje nadomestnega člana 
20.  Informacije župana 
21.  Predlogi in pobude predsednice in predsednikov svetov krajevnih skupnosti 
22.  Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov občinskega sveta 
 
 
Člani občinskega sveta na predlog dnevnega reda niso imeli pripomb, zato so s 15 glasovi 
ZA in 0 glasovi PROTI (15 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 
Sprejme se dnevni red 11. redne seje Občinskega sveta Občine Zreče v predlagani 
obliki. 
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AD 1. Predstavitev projekta »Izdelava celostne prometne strategije za Občino Zreče« 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Predstavitev projekta »Izdelava celostne prometne strategije za Občino Zreče« je podala 
Mateja Kukovec, predstavnica podjetja ZUM, d.o.o. iz Maribora, ki je izdelovalec celostne 
prometne strategije za občino.  
 
Razpravljali so: 
Svetnik Jožef Košir je poudaril, da je izdelava celostne prometne strategije pomembna za 
našo občino. Predlagal je, da se v izdelavo celostne prometne strategije maksimalno vključi 
gospodarstvo. Izpostavil je zlasti problematiko parkiranja v občini, saj v občini nimamo 
zadosti parkirnih prostorov, zato bi to lahko v prihodnosti pomenilo zastoj v razvoju 
gospodarstva. Podjetja bodo namreč morala spremeniti način prevozov delavcev na delo, saj 
trenutno večina delavcev uporablja lastni prevoz.  
 
Župan, mag. Boris Podvršnik je odgovoril, da bomo s pomočjo stroke in participacije občanov 
poskušali priti do rešitev, ki bi pomagale prepričati tudi odgovorne v podjetjih ter ostale 
prebivalce in prebivalke občine. 
 
Drugih predlogov in pripomb ni bilo. 
 
 
AD 2. Predlog Načrta razvoja odprtega širokopasovnega omrežja elektronskih 
komunikacij naslednje generacije v občini Zreče 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podal Vojko Božič, predstavnik podjetja 
IPMIT, d.o.o. iz Ljubljane, ki je pripravilo Načrt razvoja odprtega širokopasovnega omrežja 
elektronskih komunikacij naslednje generacije v občini Zreče. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (15 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2016 

Številka: OSOZ-2016-34 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Načrta razvoja odprtega širokopasovnega omrežja 
elektronskih komunikacij naslednje generacije v občini Zreče v predlagani obliki. 

Odgovoren: Sandra Godec Mavhar 

Rok: takoj 

 
 
AD 3. Predlog Lokalnega energetskega koncepta občine Zreče 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podal Jure Boček, predstavnik podjetja 
ADESCO, d.o.o. iz Velenja, ki je pripravilo Lokalni energetski koncept občine Zreče. 
 
Razpravljali so: 
Svetnik Jožef Košir je povedal, da Komisija za gospodarsko javno infrastrukturo na predlog 
LEK-a ni imela pripomb. Na komisiji pa je bila izpostavljena uporaba lesnega materiala. 
Poudarjeno je bilo, da bi morali v občini bolj spodbujati uporabo obnovljivih virov energije, 
predvsem les, a ga proizvajalci večinoma izvažajo. Zaradi navedenega bi bilo potrebno 
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narediti ustrezno analizo o porabi lastnega lesa in le-to predstaviti podjetjem, ki proizvajajo 
lesno biomaso ter tako pospeševati samooskrbo z lesom. To analizo bi potem obravnavala 
tudi Komisija za gospodarstvo, nato pa bi začeli iskati rešitve za te zadeve. V bodoče ne 
smemo več dopuščati, da si razni poslovni in drugi objekti gradijo lastne kotlovnice, ampak je 
potrebno uporabiti obstoječe kotlovnice ter domači lesni material.   
 
Župan, mag. Boris Podvršnik je dodal, da smo poskušali izpeljati projekt daljinskega 
ogrevanja na lesno biomaso, a ni bilo dovolj interesa občanov. 
 
Ob tej informaciji je predsednik Krajevne skupnosti Stranice, Emilijan Fijavž podal kratko 
informacijo o tem projektu, ki pa žal ni bil realiziran.   
 
Svetnik Jožef Košir je zopet poudaril problematiko parkiranja v občini, predvsem, da vsak 
delavec pride na delo z lastnim prevoznim sredstvom ne uporablja pa javnega prevoza.  
 
Župan, mag. Boris Podvršnik je še povedal, da so dogovori potekali z vodstvi podjetij, a do 
ustreznega dogovora še ni prišlo. Sedaj bomo počakali na celostno prometno strategijo, nato 
bomo poskušali problematiko reševati s strokovnimi argumenti, če pa tudi to ne bo uspešno, 
pa bomo uvedli druge ukrepe.  
 
Drugih predlogov in pripomb ni bilo. 
 
Svetniki so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (15 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2016 

Številka: OSOZ-2016-35 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Lokalnega energetskega koncepta občine Zreče. 

Odgovoren: Matjaž Korošec 

Rok: takoj 

 
 
AD 4. Zaščita in reševanje 
 
Gradivo so za vse podtočke svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k podtočkam od AD 4.1 do AD 4.4 dnevnega reda je podal Emil Mumel, 
poveljnik Občinskega štaba civilne zaščite Občine Zreče. 
 
 
AD 4.1 Poročilo Občinskega štaba civilne zaščite Občine Zreče za leto 2015 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (15 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2016 

Številka: OSOZ-2016-36 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo Občinskega štaba civilne zaščite Občine Zreče za leto 
2015. 

Odgovoren: Andrej Furman 

Rok: takoj 
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AD 4.2 Predlog Programa varstva pred naravnimi in drugimi nesrečami v Občini Zreče 
za obdobje 2016-2020 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (15 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2016 

Številka: OSOZ-2016-37 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Programa varstva pred naravnimi in drugimi nesrečami v 
Občini Zreče za obdobje 2016-2020. 

Odgovoren: Andrej Furman 

Rok: takoj 

 
 
AD 4.3 Predlog Ocene ogroženosti pred naravnimi in drugimi nesrečami v Občini 
Zreče 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (15 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2016 

Številka: OSOZ-2016-38 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Ocene ogroženosti pred naravnimi in drugimi nesrečami v 
Občini Zreče. 

Odgovoren: Andrej Furman 

Rok: takoj 

 
 
AD 4.4 Predlog Načrta zaščite in reševanja ob potresu na območju občine Zreče 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (15 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2016 

Številka: OSOZ-2016-39 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Načrta zaščite in reševanja ob potresu na območju občine 
Zreče. 

Odgovoren: Andrej Furman 

Rok: takoj 

 
 
AD 5. Letno poročilo Šolskega centra Slovenske Konjice-Zreče za leto 2015 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Jasmina Mihelak Zupančič, 
direktorica/ravnateljica Šolskega centra Slovenske Konjice-Zreče.   
 
Sejo je zapustil in se nanjo vrnil predsednik sveta Krajevne skupnosti Zreče Slavko Kejžar. 
 
Razpravljali so: 
Svetnik Emilijan Fijavž je direktorici čestital za dobre rezultate, ob tem pa predlagal, naj šola 
naveže z gospodarstvom tesnejši stik. Predlagal je, da dijaki večkrat obiščejo podjetja v regiji 
in jih pobližje spoznajo. Tako je tudi njegovo podjetje odprto za predstavitev dijakom. 
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Jasmina Mihelak Zupančič je odgovorila, da se šola trudi predstaviti poklice in podjetja 
dijakom tudi z obiski podjetij. Poudarila je, da sodelovanje brez gospodarstva ne gre, a dijaki 
si vsekakor poklic izberejo sami. 
Izpostavila je tudi projekt dozidave Srednje in poklicne šole Zreče, in sicer gre za povezavo 
šolske delavnice in matične šole s skupnim paviljonom. Nujno potrebujejo dodatne skupne 
prostore ter pokrit prehod do delavnice. Projektno dokumentacijo bi želeli pridobiti s pomočjo 
sredstev iz razpisov in sredstev občine, sredstva za gradnjo pa s pomočjo 
gospodarstvenikov.  
 
Drugih predlogov in pripomb ni bilo. 
 
Svetniki so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (15 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2016 

Številka: OSOZ-2016-40 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Letno poročilo Šolskega centra Slovenske Konjice-Zreče za leto 
2015. 

Odgovoren: Sandra Vidmar Korošec 

Rok: takoj 

 
 
AD 6. Letno poročilo Zdravstvenega doma Slovenske Konjice za leto 2015 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podal Darko Ratajc, direktor Zdravstvenega 
doma Slovenske Konjice. 
 
Sejo je zapustila in se nanjo vrnila svetnica Mateja Pučnik. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (15 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2016 

Številka: OSOZ-2016-41 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Letno poročilo Zdravstvenega doma Slovenske Konjice za leto 
2015. 

Odgovoren: Sandra Vidmar Korošec 

 Rok: takoj 

 
 
AD 7. Informaciji Komisije za negospodarske zadeve in civilno družbo v zvezi z 
obravnavanima poročiloma: 
 
AD 7.1 Letno poročilo javnega zavoda Celjske lekarne za leto 2015 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Špela Sovič, predsednica Komisije 
za negospodarske zadeve in civilno družbo. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Občinski svet Občine Zreče se je tako seznanil z Letnim poročilom javnega zavoda Celjske 
lekarne za leto 2015. 
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AD 7.2 Letno poročilo Območnega združenja Rdečega križa Slovenske Konjice za leto 
2015 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Špela Sovič, predsednica Komisije 
za negospodarske zadeve in civilno družbo. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Občinski svet Občine Zreče se je tako seznanil z Letnim poročilom Območnega združenja 
Rdečega križa Slovenske Konjice za leto 2015. 
 
 
AD 8. Osnutek Odloka o ustanovitvi javnega podjetja Komunala Slovenska Bistrica, 
podjetje za komunalne in druge storitve, d.o.o. – prva obravnava 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podal Štefan Posilovič, vodja NOE GJS in 
prostora na Občini Zreče. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (15 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2016 

Številka: OSOZ-2016-42 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se osnutek Odloka o ustanovitvi javnega podjetja Komunala Slovenska 
Bistrica, podjetje za komunalne in druge storitve, d.o.o. v prvi obravnavi. 

Odgovoren: Štefan Posilovič 

Rok: takoj 

 
 
AD 9. Predlog Sklepa o seznanitvi z višino finančnega jamstva 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podal Štefan Posilovič, vodja NOE GJS in 
prostora na Občini Zreče. 
 
Sejo je zapustila in se nanjo vrnila svetnica Tina Jerše Lužnik. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (15 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2016 

Številka: OSOZ-2016-43 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Sklepa o seznanitvi z višino finančnega jamstva v 
predlagani obliki. 

Odgovoren: Štefan Posilovič 

Rok: takoj 

 
Ob 19.00 uri je predsedujoči odredil 10-minutni odmor. 
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Seja se je nadaljevala ob 19.15 uri.  
 
Na seji je bilo po odmoru prisotnih 14 svetnic oziroma svetnikov. 
 
 
AD 10. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o zazidalnem načrtu 
družbeno usmerjene blokovne gradnje »Nova Dobrava« Zreče – Mesnica Ravničan – 
prva in druga obravnava 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podal Štefan Posilovič, vodja NOE GJS in 
prostora na Občini Zreče. 
 
Seji se je pridružil še svetnik Domen Vogelsang. 
 
Razprave v prvi obravnavi ni bilo. 
 
Svetniki so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (15 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2016 

Številka: OSOZ-2016-44 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se osnutek Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o zazidalnem 
načrtu družbeno usmerjene blokovne gradnje »Nova Dobrava« Zreče – Mesnica 
Ravničan v prvi obravnavi. 

Odgovoren: Štefan Posilovič 

Rok: Na isti seji se sprejme predlog odloka še v drugi obravnavi. 

 
Razprave v drugi obravnavi ni bilo. 
 
Svetniki so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (15 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2016 

Številka: OSOZ-2016-45 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o zazidalnem 
načrtu družbeno usmerjene blokovne gradnje »Nova Dobrava« Zreče – Mesnica 
Ravničan v drugi obravnavi. 

Odgovoren: Štefan Posilovič 

Rok: takoj 

 
 
AD 11. Osnutek Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za namen 
ureditve kampa Zreče – prva obravnava 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podal Štefan Posilovič, vodja NOE GJS in 
prostora na Občini Zreče. 
 
Sejo je zapustil in se nanjo vrnil svetnik Emilijan Fijavž.  
 
Razprave ni bilo. 
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Svetniki so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (15 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2016 

Številka: OSOZ-2016-46 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se osnutek Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za 
namen ureditve kampa Zreče v prvi obravnavi. 

Odgovoren: Štefan Posilovič 

Rok: Do naslednje seje občinskega sveta se pripravi predlog odloka za sprejem v 
drugi obravnavi. 

 
 
AD 12. Poročilo o polletni realizaciji proračuna Občine Zreče za leto 2016 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Greta Boček, višja svetovalka za 
finance in proračun na Občini Zreče. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (15 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2016 

Številka: OSOZ-2016-47 

Vsebina 
sklepa: 

Občinski svet Občine Zreče se je seznanil s Poročilom o polletni realizaciji 
proračuna Občine Zreče za leto 2016. 

Odgovoren: Greta Boček 

Rok: takoj 

 
 
AD 13. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine 
Zreče za leto 2016 – skrajšani postopek 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda sta podala Greta Boček, višja svetovalka za 
finance in proračun na Občini Zreče in mag. Boris Podvršnik, župan Občine Zreče. 
 
Razpravljali so: 
Svetnik Domen Vogelsang je vprašal nakup katerih zemljišč za šport in rekreacijo zajema 
postavka O4 – Nakup zemljišč. 
 
Štefan Posilovič je odgovoril, da gre za zemljišča pri Borlaku nad stadionom. 
 
Drugih predlogov in pripomb ni bilo. 
 
Svetniki so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (15 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2016 

Številka: OSOZ-2016-48 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu 
Občine Zreče za leto 2016 po skrajšanem postopku. 

Odgovoren: Greta Boček 

Rok: takoj 
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AD 14. Osnutek Odlokov o proračunu Občine Zreče za leti 2017 in 2018 – splošna 
razprava 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda sta podala Greta Boček, višja svetovalka za 
finance in proračun na Občini Zreče in mag. Boris Podvršnik, župan Občine Zreče. 
 
Razpravljali so: 
Svetnik Emilijan Fijavž je povedal, da je proračun uravnotežen. Izpostavil je ukinitev linij 
šolskih prevozov otrok v šolo v Konjice, pri čemer pa se postavka v proračunu ni bistveno 
znižala. Vprašal je še, kaj zajema postavka M17 – Pokopališče.  
 
Župan, mag. Boris Podvršnik je odgovoril, da smo že nekaj časa nazaj poskušali 
racionalizirati šolske prevoze, najprej z logistiko, a nismo našli ustrezne rešitve, nato pa je 
bilo potrebno, na podlagi sklepov občinskega sveta iz preteklosti, sprejeti pravilnik o 
organiziranju šolskih prevozov. Poudaril je, da ti ukrepi vsekakor niso priljubljeni, a dopušča 
možnost sprememb organizacije šolskih prevozov.  
 
Špela Sovič, predsednica Komisije za negospodarske zadeve in civilno družbo je odgovorila, 
da je bil pravilnik sprejet na seji občinskega sveta ter da je komisija podprla ta pravilnik.  
 
Dodatno obrazložitev glede stroškov šolskih prevozov je podala Sandra Vidmar Korošec, 
višja svetovalka za negospodarske dejavnosti, ki je povedala, da je bila proračunska 
postavka Šolski prevozi v letu 2015 porabljena v višini 274.225,76 EUR. Od tega smo za 
prevoze osnovnošolskih otrok za relacije iz pravilnika namenili 212.549,00 EUR, za prevoze 
otrok do šol v Konjicah 25.000,00 EUR, za prevoze otrok iz OŠ Zreče do Skomarja in 
Resnika pa dodatnih 2.014, 00 EUR. V postavki so zajeti tudi stroški za prevoze otrok do OŠ 
V Parku, za prevoz v Center za govor in sluh ter za prevoze v posebno šolo Celje. Na 
razpisu za šolske prevoze smo za razpisane relacije dosegli ceno 5,94 EUR na kilometer, 
kar letno znese okoli 248.000 EUR. K temu pa je potrebno prišteti še stroške prevozov otrok 
s posebnimi potrebami tako, da ostaja višina postavke za šolske prevoze na 270.000,00 
EUR. 
 
Župan, mag. Boris Podvršnik je predlagal, da se do druge obravnave ponovno proučijo 
možnosti prevozov otrok do šol v Slovenske Konjice. 
 
Svetnik Jožef Košir je povedal, da ni edina težava v šolskih prevozih. Ob gradnji šole na 
Stranicah so namreč potekali tudi dogovori o šolskih prevozih in obisku otrok v šolo na 
Stranicah. Povedal je, da se odločitev iz preteklosti ne da spreminjati. Šola je bila zgrajena z 
namenom, da otroci obiskujejo šolo na Stranicah in kasneje v Zrečah. Poudaril je, da bi s 
spremembo teh odločitev izpadli kot zelo neresna občina. Vprašal je, ali ima občina 
poimenski seznam otrok vozačev. Predlagal je, da se s šolo dogovori, kaj lahko v teh 
primerih šola pripomore k boljši organizaciji prevozov.  
 
Dodatni komentar je podala Sandra Godec Mavhar, direktorica občinske uprave. 
 
Svetnik Emilijan Fijavž je še dodal, da v krajevni skupnosti podpirajo obisk matične osnovne 
šole. Starši so mnenja, da so bili prepozno informirani o novostih na področjih šolskih 
prevozov. Poudaril je, da bi bila organizacija šolskih prevozov precej lažja, če bi imela 
matična in podružnični šoli začetek in konec pouka enak. Na koncu je še dodal, da bodo v 
krajevni skupnosti vsekakor podpirali vpise v podružnično šolo na Stranicah ter v matično 
šolo v Zrečah. 
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Bojan Napotnik, predsednik sveta Krajevne skupnosti Dobrovelj je dodal, da iz Dobrovelj 
obiskuje osnovno šolo v Slovenskih Konjicah okoli 15 otrok. Starši jih sedaj, ko so ukinjeni 
šolski prevozi, sami vozijo v šolo. Menil je, da bi bilo prav, da se jim zagotovi šolski prevoz. 
 
Župan, mag. Boris Podvršnik je predlagal, da navedeno problematiko še enkrat obravnava 
Komisija za negospodarske zadeve in civilno družbo.  
 
Špela Sovič, predsednica Komisije za negospodarske zadeve in civilno družbo je odgovorila, 
da je komisija sprejela sklep, da podpira pravilnik, ki je bil sprejet in se s kakršnimikoli 
prilagajanji ne strinja.  
 
Svetnik Emilijan Fijavž je dodal, da je bil pravilnik sprejet, a je kljub temu ostalo odprtih še 
nekaj vprašanj. 
 
Župan, mag. Boris Podvršnik je povedal, da so želje staršev jasne in poznamo njihove želje, 
je pa vse odvisno od politične volje, če bodo spremembe pravilnika sprejete.  
 
Svetnik Domen Vogelsang je dodal, da je potrebno organizacijo šolskih prevozov občanom 
obrazložiti. 
 
Župan, mag. Boris Podvršnik je povedal, da smo to vse naredili, a če otroke vozimo v 
sosednje šole, gre za nadstandard. Predlagal je, da se tematika še enkrat obravnava na 
Komisiji za negospodarske zadeve in civilno družbo, da se skličejo politične stranke ter da se 
ugotovi mnenje in pripravi rešitev do naslednje seje občinskega sveta. 
 
Drugih predlogov in pripomb ni bilo. 
 
Svetniki so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (15 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2016 

Številka: OSOZ-2016-49 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se osnutek Odloka o proračunu Občine Zreče za leto 2017 v prvi 
obravnavi. 
Proračun za leto 2017 se pošlje v javno razpravo do 15. oktobra 2016. 
Sprejme se osnutek Odloka o proračunu Občine Zreče za leto 2018 v prvi 
obravnavi. 
Proračun za leto 2018 se pošlje v javno razpravo do 15. oktobra 2016. 
 
Problematika zagotavljanja šolskih prevozov v šoli v Slovenske Konjice se 
obravnava na Komisiji za negospodarske zadeve in civilno družbo, kjer se, 
skupaj s predsednikom sveta KS Stranice Emilijanom Fijavžem in predsednikom 
sveta KS Dobrovlje Bojanom Napotnikom, ponovno pregleda stanje šolskih 
prevozov in se poiščejo rešitve do naslednje seje občinskega sveta. 

Odgovoren: Greta Boček, Sandra Vidmar Korošec 

Rok: Do naslednje seje občinskega sveta. 

 
 
AD 15. Predlog Sklepa o spremembi Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem 
Občine Zreče za leto 2016 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Mateja Čremošnik, višja svetovalka 
za premoženjsko pravne zadeve na Občini Zreče. 
 
Razprave ni bilo. 
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Svetniki so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (15 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2016 

Številka: OSOZ-2016-50 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Sklepa o spremembi Načrta ravnanja z nepremičnim 
premoženjem Občine Zreče za leto 2016. 

Odgovoren: Mateja Čremošnik 

Rok: takoj 

 
 
AD 16. Predlog Sklepa o ukinitvi statusa zemljišča javno dobro 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Mateja Čremošnik, višja svetovalka 
za premoženjsko pravne zadeve na Občini Zreče. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (15 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2016 

Številka: OSOZ-2016-51 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Sklepa o ukinitvi statusa zemljišča javno dobro. 

Odgovoren: Mateja Čremošnik 

Rok: takoj 

 
 
AD 17. Predlog Sklepa o določitvi statusa grajenega javnega dobra v lasti Občine 
Zreče 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Mateja Čremošnik, višja svetovalka 
za premoženjsko pravne zadeve na Občini Zreče. 
 
Razpravljali so: 
Svetnik Jožef Košir je povedal, da je predlog Komisije za urejanje okolja in stanovanjske 
zadeve, da bi poskušali vzpostaviti občinske ceste z določenimi omejitvami (na primer za 
spravilo sena, lesa, košnja trave,…). 
 
Mateja Čremošnik je obrazložila, da so vse ceste, ki so v obravnavi, že kategorizirane kot 
lokalne ceste ali javne poti, na teh cestah pa ni mogoče vzpostaviti omejitev. 
 
Svetnik Jožef Košir je še dodal, da je vprašanje ali opredeliti cesto kot javno dobro ali kot 
občinsko cesto. Lastnik prenese lastninsko pravico na zemljišču brezplačno, a bi obdržal 
določene pravice na zemljišču. 
 
Župan, mag. Boris Podvršnik je odgovoril, da dokler ne uredimo lastništva na zemljiščih, po 
katerih poteka cesta, ne pristopimo k modernizaciji ceste. Zato te zadeve rešujemo sprotno. 
Na kategoriziranih cestah tako ni možno vzpostaviti predlaganih omejitev. 
 
Drugih predlogov in pripomb ni bilo. 
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Svetniki so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (15 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2016 

Številka: OSOZ-2016-52 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Sklepa o določitvi statusa grajenega javnega dobra v lasti 
Občine Zreče. 

Odgovoren: Mateja Čremošnik 

Rok: takoj 

 
 
AD 18. Predlog Akcijskega načrta za enakost spolov v Občini Zreče za obdobje 2016-
2019 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Sandra Godec Mavhar, direktorica 
Občinske uprave Občine Zreče. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (15 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2016 

Številka: OSOZ-2016-53 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Akcijskega načrta za enakost spolov v Občini Zreče za 
obdobje 2016-2019. 

Odgovoren: Sandra Godec Mavhar 

Rok: takoj 

 
 
Župan, mag. Boris Podvršnik je predlagal, da se svetniku Emilijanu Fijavžu poda še odgovor 
na vprašanje, kaj zajema proračunska postavka M17 – Pokopališče. 
 
Štefan Posilovič je odgovoril, da ta postavka zajema vzdrževanje obeh pokopališč v Zrečah 
ter investicije v širitve novega pokopališča v Zrečah. 
 
Svetnik Emilijan Fijavž je predlagal, da bi se zadeve glede pokopališč poenotile. 
 
Štefan Posilovič je odgovoril, da krajevne skupnosti v preteklosti niso želele, da bi 
pokopališča prevzel režijski obrat, zato so ostala v upravljanju krajevnih skupnosti.  
 
Svetnik Emilijan Fijavž je dodal, da Krajevna skupnost Stranice letno nameni za pokopališče 
na Stranicah okoli 7.000 EUR. Poudaril je, da bi se ta služba morala pokrivati s prihodki. 
 
Župan, mag. Boris Podvršnik je obrazložil, da tudi za pokopališča Zreče zadnja leta odhodki 
presegajo prihodke, zato bomo v kratkem predlagali nove cene najema grobov in urejanja 
pokopališč, ki bodo bolj poenotene. 
 
 
AD 19. Imenovanja 
 
AD 19.1 Imenovanje člana v Svet javnega zavoda Celjske lekarne 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
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Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Sandra Godec Mavhar, direktorica 
občinske uprave. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (15 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2016 

Številka: OSOZ-2016-54 

Vsebina 
sklepa: 

V Svet javnega zavoda Celjske lekarne se imenuje Petra Mrzdovnik.  

Odgovoren: Sandra Godec Mavhar 

Rok: takoj 

 
 
AD 19.2 Seznanitev s prenehanjem članstva v Komisiji za negospodarske zadeve in 
civilno družbo in imenovanje nadomestnega člana 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Sandra Godec Mavhar, direktorica 
občinske uprave. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (15 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2016 

Številka: OSOZ-2016-55 

Vsebina 
sklepa: 

Občinski svet Občine Zreče se je seznanil s prenehanjem funkcije članice 
Aleksandre Kosevski-Kolar v Komisiji za negospodarske zadeve in civilno 
družbo. 
Občinski svet Občne Zreče kot nadomestno članico v Komisijo za 
negospodarske zadeve in civilno družbo imenuje Marijo Kovačič. 

Odgovoren: Sandra Godec Mavhar 

Rok: takoj 

 
 
AD 20. Informacije župana 
 
Na seji so bile podane naslednje informacije: 
 
AD 20.1 
USO standard. 
 
AD 20.2 
6. mladinski interdisciplinarni raziskovalni tabor Rogla. 
 
AD 20.3 
Košnja pohorskih planj na star način. 
 
AD 20.4 
Seznanitev z načrtom sprejemanja prostorskih aktov Občine Zreče. 
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AD 20.5 
Informacija o postopku določitve nevzdrževanega objekta in vzdrževalnih del na objektu na 
naslovu Kovaška cesta 24, Zreče. 
 
AD 20.6 
Menjava strehe na OŠ Zreče. 
 
AD 20.7 
Menjava strehe na Skomarski hiši. 
 
AD 20.8 
Spletno komuniciranje MojaObčina.si/Zreče. 
 
AD 20.9 
Plaz Ibralič-Gorenak. 
 
AD 20.10 
Plaz Sitar, Bezovje. 
 
AD 20.11 
Plaz Brinjeva gora in plaz Bezovje II. 
 
AD 20.12 
Rekonstrukcija LC 440261 Brezje – Koroška vas. 
 
AD 20.13 
Pločnik Mladinska ulica – Orož in pločnik na Stranicah od krožišča do odcepa center. 
 
AD 20.14 
Most Špicgora. 
 
AD 20.15 
Sanacija meteorne kanalizacije in atrija ter izvedba priključkov na javno fekalno 
kanalizacijsko omrežje PTC Tržnica Zreče. 
 
AD 20.16 
Izvedbeni načrt izgradnje pločnika ob regionalni cesti R2-430/0281 Stranice-Višnja vas. 
 
AD 20.17 
Podaljšanje kolektorja Nova Dobrava 2 – pločnik Petrol. 
 
AD 20.18 
Komunalna ureditev stanovanjske zazidave Škalce – Stanojevič – komunalni vodi. 
 
AD 20.19 
Poročilo podjetja Unior, d.d. o izvajanju koncesije za izgradnjo in upravljanje Smučarsko 
tekaškega centra na Rogli. 
 
Župan, mag. Boris Podvršnik je predlagal, da koncesionar v poročilo vključi dobiček iz 
naslova zasneževanja iz akumulacijskega jezera. 
 
AD 20.20 
Pričetek del za izgradnjo krožišča Ulipi. 
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AD 21. Predlogi in pobude predsednice in predsednikov svetov krajevnih skupnosti 
 
Predsednik sveta Krajevne skupnosti Gorenje, Marjan Hren je navzoče povabil na otvoritev 
ceste Brezje-Koroška vas, ki bo 22. oktobra 2016. 
 
Predsednik sveta Krajevne skupnosti Zreče, Slavko Kejžar je povedal, da so asfaltirali cesto 
do cerkve Svetega Martina v Zlakovi v dolžini 395 metrov. 
  
Predsednik sveta Krajevne skupnosti Stranice, Emilijan Fijavž je navzoče seznanil, da so 
asfaltirali 220 metrov ceste v Spodnjih Stranicah. Vrednost investicije je znašala 16.000,00 
EUR, od katerih so krajani prispevali 10.000,00 EUR. V načrtu za letošnje leto pa imajo še 
prekritje poslovilne vežice na Stranicah.  
 
Drugih predlogov in pobud ni bilo. 
 
 
AD 22. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov občinskega sveta 
 
Svetnica Marija Jevšenak je vprašala, kdo je pristojen za postavljanje opozorilnih tabel za 
merjenje hitrosti. 
 
Štefan Posilovič je odgovoril, da tovrstne pobude obravnava Svet za preventivo in vzgojo v 
cestnem prometu. Imamo eno fiksno tablo za merjenje hitrosti in dve, ki sta premični.  
 
Svetnica Marija Jevšenak je predlagala, da se tabla postavi ob Cesti na Roglo. 
 
Svetnik Domen Vogelsang je predlagal, naj se dobro premisli, preden se gre v spremembe 
portala E-občina. Nadalje pa je predlagal, da se namesto gradnje pločnikov, pričnejo graditi 
kolesarske poti. 
 
Župan, mag. Boris Podvršnik je dodal, da je predvidena gradnja dvonamenskega pločnika, 
torej tudi za kolesarje. 
 
Drugih predlogov in pobud ni bilo. 
 
 
Ker so bile izčrpane vse točke dnevnega reda, je predsedujoči sejo ob 21.10 uri zaključil.  
 
Dnevni red z gradivom ter posnetek seje na DVD-ju se hranijo v zbirki dokumentarnega 
gradiva Občinskega sveta Občine Zreče v letu 2016. 
 
Številka: 9000-0001/2016-10 
Datum: 
 
 
Zapisala:   
Polona Matevžič  
 mag. Boris Podvršnik, 
 Župan 
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Realizirani sklepi Občinskega sveta Občine Zreče v letu 2016 

 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2016 

Številka: OSOZ-2016-34 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Načrta razvoja odprtega širokopasovnega omrežja elektronskih komunikacij 
naslednje generacije v občini Zreče v predlagani obliki. 

 Odgovoren: Sandra Godec Mavhar 

Rok: takoj 

Realizacija: Sklep o sprejemu Načrta razvoja odprtega širokopasovnega omrežja elektronskih komunikacij 
naslednje generacije v občini Zreče je podpisal župan, mag. Boris Podvršnik. 

 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2016 

Številka: OSOZ-2016-35 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Lokalnega energetskega koncepta občine Zreče. 

 Odgovoren: Matjaž Korošec 

Rok: takoj 

Realizacija: Sklep o sprejemu Lokalnega energetskega koncepta občine Zreče je podpisal župan, mag. Boris 
Podvršnik. 

 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2016 

Številka: OSOZ-2016-36 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo Občinskega štaba civilne zaščite Občine Zreče za leto 2015. 

 Odgovoren: Andrej Furman 

Rok: takoj 

Realizacija: Sklep o sprejemu Poročila Občinskega štaba civilne zaščite Občine Zreče za leto 2015 je podpisal 
župan, mag. Boris Podvršnik. Poročilo je objavljeno na spletni strani Občine Zreče.  

 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2016 

Številka: OSOZ-2016-37 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Programa varstva pred naravnimi in drugimi nesrečami v Občini Zreče za 
obdobje 2016-2020. 

 Odgovoren: Andrej Furman 

Rok: takoj 

Realizacija: Sklep o sprejemu Programa varstva pred naravnimi in drugimi nesrečami v Občini Zreče za 
obdobje 2016-2020 je podpisal župan, mag. Boris Podvršnik. Program je objavljen na spletni 
strani Občine Zreče. 

 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2016 

Številka: OSOZ-2016-38 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Ocene ogroženosti pred naravnimi in drugimi nesrečami v Občini Zreče. 

 Odgovoren: Andrej Furman 

Rok: takoj 

Realizacija: Sklep o sprejemu Ocene ogroženosti pred naravnimi in drugimi nesrečami v Občini Zreče je 
podpisal župan, mag. Boris Podvršnik. Ocena ogroženosti je objavljena na spletni strani Občine 
Zreče. 

 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2016 

Številka: OSOZ-2016-39 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Načrta zaščite in reševanja ob potresu na območju občine Zreče. 

 Odgovoren: Andrej Furman 

Rok: takoj 

Realizacija: Sklep o sprejemu Načrta zaščite in reševanja ob potresu na območju občine Zreče je podpisal 
župan, mag. Boris Podvršnik. Načrt je objavljen na spletni strani Občine Zreče. 
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SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2016 

Številka: OSOZ-2016-40 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Letno poročilo Šolskega centra Slovenske Konjice-Zreče za leto 2015. 

 Odgovoren: Sandra Vidmar Korošec 

Rok: takoj 

Realizacija: Sklep o sprejemu Letnega poročila Šolskega centra Slovenske Konjice-Zreče za leto 2015 je 
podpisal župan, mag. Boris Podvršnik. 

 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2016 

Številka: OSOZ-2016-41 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Letno poročilo Zdravstvenega doma Slovenske Konjice za leto 2015. 

 Odgovoren: Sandra Vidmar Korošec 

 Rok: takoj 

 Realizacija: Sklep o sprejemu Letnega poročila Zdravstvenega doma Slovenske Konjice za leto 2015 je 
podpisal župan, mag. Boris Podvršnik. 

 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2016 

Številka: OSOZ-2016-42 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se osnutek Odloka o ustanovitvi javnega podjetja Komunala Slovenska Bistrica, podjetje 
za komunalne in druge storitve, d.o.o. v prvi obravnavi. 

 Odgovoren: Štefan Posilovič 

Rok: takoj 

Realizacija: Do naslednje seje občinskega sveta se pripravi gradivo za sprejem Odloka o ustanovitvi javnega 
podjetja Komunala Slovenska Bistrica, podjetje za komunalne in druge storitve, d.o.o. v drugi 
obravnavi. 

 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2016 

Številka: OSOZ-2016-43 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Sklepa o seznanitvi z višino finančnega jamstva v predlagani obliki. 

 Odgovoren: Štefan Posilovič 

Rok: takoj 

Realizacija: Sklep o seznanitvi z višino finančnega jamstva je bil dne 7.10.2016 posredovan Občinama 
Slovenske Konjice in Vitanje ter Javnemu komunalnemu podjetju, d.o.o. Slovenske Konjice. 

 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2016 

Številka: OSOZ-2016-44 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se osnutek Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o zazidalnem načrtu družbeno 
usmerjene blokovne gradnje »Nova Dobrava« Zreče – Mesnica Ravničan v prvi obravnavi. 

 Odgovoren: Štefan Posilovič 

Rok: Na isti seji se sprejme predlog odloka še v drugi obravnavi. 

 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2016 

Številka: OSOZ-2016-45 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o zazidalnem načrtu družbeno 
usmerjene blokovne gradnje »Nova Dobrava« Zreče – Mesnica Ravničan v drugi obravnavi. 

 Odgovoren: Štefan Posilovič 

Rok: takoj 

Realizacija: Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o zazidalnem načrtu družbeno usmerjene blokovne 
gradnje »Nova Dobrava« Zreče – Mesnica Ravničan je bil objavljen v Uradnem glasilu slovenskih 
občin, št. 49/16 dne 7.10.2016. 

 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2016 

Številka: OSOZ-2016-46 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se osnutek Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za namen ureditve 
kampa Zreče v prvi obravnavi. 

 Odgovoren: Štefan Posilovič 

Rok: Do naslednje seje občinskega sveta se pripravi predlog odloka za sprejem v drugi obravnavi. 
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SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2016 

Številka: OSOZ-2016-47 

Vsebina 
sklepa: 

Občinski svet Občine Zreče se je seznanil s Poročilom o polletni realizaciji proračuna Občine 
Zreče za leto 2016. 

 Odgovoren: Greta Boček 

Rok: takoj 

Realizacija: Poročilo o polletni realizaciji proračuna Občine Zreče za leto 2016 je objavljeno na spletni strani 
Občine Zreče. 

 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2016 

Številka: OSOZ-2016-48 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Zreče za 
leto 2016 po skrajšanem postopku. 

 Odgovoren: Greta Boček 

Rok: takoj 

Realizacija: Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Zreče za leto 2016 je bil 
objavljen v Uradnem glasilu slovenskih občin, št. 49/16 dne 7.10.2016. 

 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2016 

Številka: OSOZ-2016-49 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se osnutek Odloka o proračunu Občine Zreče za leto 2017 v prvi obravnavi. 
Proračun za leto 2017 se pošlje v javno razpravo do 15. oktobra 2016. 
Sprejme se osnutek Odloka o proračunu Občine Zreče za leto 2018 v prvi obravnavi. 
Proračun za leto 2018 se pošlje v javno razpravo do 15. oktobra 2016. 
 
Problematika zagotavljanja šolskih prevozov v šoli v Slovenske Konjice se obravnava na Komisiji 
za negospodarske zadeve in civilno družbo, kjer se, skupaj s predsednikom sveta KS Stranice 
Emilijanom Fijavžem in predsednikom sveta KS Dobrovlje Bojanom Napotnikom, ponovno 
pregleda stanje šolskih prevozov in se poiščejo rešitve do naslednje seje občinskega sveta. 

 Odgovoren: Greta Boček, Sandra Vidmar Korošec 

Rok: Do naslednje seje občinskega sveta. 

Realizacija: Proračun za leto 2017 in proračun za leto 2018 sta bila dne 30.9.2016 dana v javno razpravo do 
15. oktobra 2016. 
Problematika šolskih prevozov se ponovno preveri do naslednje seje občinskega sveta. 

 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2016 

Številka: OSOZ-2016-50 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Sklepa o spremembi Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine 
Zreče za leto 2016. 

 Odgovoren: Mateja Čremošnik 

Rok: takoj 

Realizacija: Sklep o spremembi Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Zreče za leto 2016 je 
podpisal župan, mag. Boris Podvršnik. Na njegovi podlagi so bili pričeti postopki odsvajanja oz. 
pridobivanja nepremičnega premoženja Občine Zreče. 

 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2016 

Številka: OSOZ-2016-51 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Sklepa o ukinitvi statusa zemljišča javno dobro. 

 Odgovoren: Mateja Čremošnik 

Rok: takoj 

Realizacija: Sklep o ukinitvi statusa zemljišča javno dobro je bil objavljen v Uradnem glasilu slovenskih občin, 
št. 49/16 dne 7.10.2016. 

 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2016 

Številka: OSOZ-2016-52 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Sklepa o določitvi statusa grajenega javnega dobra v lasti Občine Zreče. 

 Odgovoren: Mateja Čremošnik 

Rok: takoj 

Realizacija: Sklep o določitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena v lasti Občine Zreče in Sklep 
o določitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena v Občini Zreče sta bila objavljena v 
Uradnem glasilu slovenskih občin, št. 49/16 dne 7.10.2016. 
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SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2016 

Številka: OSOZ-2016-53 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Akcijskega načrta za enakost spolov v Občini Zreče za obdobje 2016-2019. 

 Odgovoren: Sandra Godec Mavhar 

Rok: takoj 

Realizacija: Akcijski načrt za enakost spolov v Občini Zreče za obdobje 2016-2019 je podpisal župan, mag. 
Boris Podvršnik. Akcijski načrt je objavljen na spletni strani Občine Zreče.  

 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2016 

Številka: OSOZ-2016-54 

Vsebina 
sklepa: 

V Svet javnega zavoda Celjske lekarne se imenuje Petra Mrzdovnik.  

 Odgovoren: Sandra Godec Mavhar 

Rok: takoj 

Realizacija: Sklep o imenovanju Petre Mrzdovnik v Svet javnega zavoda Celjske lekarne je bil dne 3.10.2016 
posredovan Javnemu zavodu Celjske lekarne ter imenovani v svet zavoda. 

 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2016 

Številka: OSOZ-2016-55 

Vsebina 
sklepa: 

Občinski svet Občine Zreče se je seznanil s prenehanjem funkcije članice Aleksandre Kosevski-
Kolar v Komisiji za negospodarske zadeve in civilno družbo. 
Občinski svet Občne Zreče kot nadomestno članico v Komisijo za negospodarske zadeve in 
civilno družbo imenuje Marija Kovačič. 

 Odgovoren: Sandra Godec Mavhar 

Rok: takoj 

Realizacija: Sklep o prenehanju funkcije Aleksandre Kosevski-Kolar v Komisiji za negospodarske zadeve in 
civilno družbo je bil dne 3.10.2016 posredovan članici, ki ji je funkcija prenehala, ter preostalim 
članom komisije. Sklep o imenovanju Marije Kovačič za nadomestno članico v Komisiji za 
negospodarske zadeve in civilno družbo je bil dne 3.10.2016 posredovan nadomestni članici in 
preostalim članom komisije. 

 


